

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(le français suit)

JUDGMENTS IN APPEAL AND LEAVE APPLICATIONS

January 22, 2014

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following appeal and applications for leave to appeal.

JUGEMENTS SUR APPEL ET DEMANDES D'AUTORISATION

Le 22 janvier 2015

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd'hui auprès du registraire les jugements dans l'appel et les demandes d'autorisation d'appel qui suivent.

APPEAL / APPEL

The judgment will be available shortly at: / Le jugement sera disponible sous peu à:

<http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/en/nav.do>

<http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/fr/nav.do>

35314 **Tervita Corporation, Complete Environmental Inc. and Babkirk Land Services Inc. v. Commissioner of Competition** (F.C.)
2015 SCC 3 / 2015 CSC 3

Coram: **McLachlin C.J. and Abella, Rothstein, Cromwell, Moldaver, Karakatsanis and Wagner JJ.**

The appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Numbers A-302-12 and A-457-12, 2013 FCA 28, dated February 11, 2013, heard on March 27, 2014, is allowed. The divestiture order of the Competition Tribunal is set aside and the application pursuant to s. 92 of the *Competition Act*, R.S.C. 1985, c. C-34, made by the Commissioner of Competition is dismissed. Costs in this Court and in the Federal Court of Appeal are awarded to the appellants. Karakatsanis J. is dissenting.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéros A-302-12 et A-457-12, 2013 CAF 28, en date du 11 février 2013, entendu le 27 mars 2014, est accueilli. L'ordonnance de dessaisissement prononcée par le Tribunal de la concurrence est infirmée et la demande fondée sur l'art. 92 de la Loi sur la concurrence, L.R.C. 1985, c. C-34, présentée par la commissaire de la concurrence est rejetée. Les dépens devant la Cour et devant la Cour d'appel fédérale sont accordés aux appelantes. La juge Karakatsanis est dissidente.

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION :

Summaries of these cases are available at <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/4800/index.do>.

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/4800/index.do>

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Amira Khalid Mo Elbakhiet et al. v. Derek A. Palmer et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36099](#))
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Larry Estabrooks v. New Brunswick Real Estate Association (N.B.) (Civil) (By Leave) ([36082](#))
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Anna Czarniecki v. Shawn Martin (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36075](#))
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Steven Lucas et al. v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([35974](#))
(The motion to join files 35974 and 35976 is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs.
/
La requête pour joindre les dossiers 35974 et 35976 est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Stefan Rosa v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([35976](#))
(The motion to join files 35976 and 35974 is granted. The application for leave to appeal, is dismissed without costs.
/
La requête pour joindre les dossiers 35976 et 35974 est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Patrick Striker Holloway v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Criminal) (By Leave) ([36131](#))
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs.
/
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

comments-commentaires@scc-csc.ca
(613) 995-4330